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Protokół Nr 17/2021 
 zdalnego (online) posiedzenia Komisji Kultury i Edukacji  
Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 z dnia 08.02.2021 r 
godz. 14.30  
 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
Przewodnicząca Komisji p. Wioletta Ślaska-Zyśk powitała wszystkich obecnych na zdalnym 
posiedzeniu Komisji Kultury i Edukacji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  
 

 
2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

 
Przewodnicząca Komisji zapytała o uwagi do przesłanego porządku posiedzenia. Uwag nie 
zgłoszono, w związku z powyższym zarządziła głosowanie. Za przyjęciem porządku głosowało 
– 5 radnych, wstrzymało się - 0, przeciw - 0 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad.  
3. Włączenie się Samorządu Województwa organizacyjnie i finansowo                        

w inicjatywy kulturalne o zasięgu regionalnym i lokalnym  (imprezy eventowe, festiwale, 
doraźne uroczystości, festyny) – sprawozdanie  za lata 2019 - 2020. 

4. Zaopiniowanie  materiałów na XXIV sesję Sejmiku: 
 projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej oceniającej oferty                        

w otwartym konkursie ofert na wykonywanie w 2021 r. zadań z zakresu ochrony 
zabytków i opieki nad zabytkami. 

 przyjęcie „Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego  w szkołach prowadzonych przez 
jednostkę samorządu terytorialnego" za 2020 rok. 

5. Sprawy różne i wolne wnioski. 
A) Wytypowanie do komisji konkursowej opiniującej oferty w obszarze:                                         
 kultura i ochrona dziedzictwa kulturowego, 
 podtrzymywanie i upowszechnianie tradycji narodowej oraz pielęgnowanie polskości. 
B) Omówienie propozycji i przyjęcie  planu pracy komisji na rok 2021. 

6. Przyjęcie protokołu Nr 16/2020  z posiedzenia komisji  z dnia  14.12.2020 r. 
7. Zakończenie posiedzenia. 
 

                                                      Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 
 

3. Włączenie się Samorządu Województwa organizacyjnie i finansowo                       
w inicjatywy kulturalne o zasięgu regionalnym i lokalnym  (imprezy eventowe, 
festiwale, doraźne uroczystości, festyny) – sprawozdanie  za lata 2019 - 2020. 

 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, iż ma jedną uwagę do przesłanego sprawozdania, 
wpisano Międzywydziałową  Szkołę Przedsiębiorczości, którą zdaniem radnej trudno uznać 
za festiwal lub imprezę. Dodała, iż brakuje  informacji z Departamentu Koordynacji Promocji 
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i Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Następnie poprosiła o zabranie p. Łukasza 
Łukaszewskiego. 

Zastępca Dyrektora Departamentu Kultury i  Edukacji p. Łukasz Łukaszewski powiedział, iż 
starali się jak najbardziej szczegółowo przedstawić sprawozdanie, dlatego jest obszerne. 
Kolejno powiedział, iż Szkoła Przedsiębiorczości włącza się w pewne działania o zasięgu 
regionalnym. Na początku przedstawił ogólny zarys finansowy wsparcia w latach 2019-2020. 
Następnie poinformował, iż w roku 2019 na wsparcie dla organizacji pozarządowych Sejmik 
Województwa zatwierdził kwotę 419 961 tys. zł, a w roku 2020 kwotę 371 373 tys. Natomiast 
w roku 2021 zaplanowano wyższą kwotę na wsparcie organizacji pozarządowych,                        
tj. 530 tys. zł. Podkreślił, iż jest bardzo duży wzrost zainteresowania taką formą współpracy. 
Kontynuując poinformował, iż w sprawozdaniu przedstawiono również dane dotyczące 
wsparcia dla innych samorządów. W 2019 Samorząd Województwa wsparł samorządy lokalne 
kwotą 318 tys. zł, a w roku 2020 395 tys. zł. W materiale zostały ujęte również  imprezy, w 
których organizację włączały się nasze instytucje kultury. 

Radna p. Bożenna Ulewicz zapytała, jaka kwota została zaplanowana na wsparcie samorządów 
w roku 2021. Dodała , iż obecnie i na poprzedniej komisji wystąpiły problemy                  z 
dźwiękiem i nie usłyszała kwoty wsparcia. Podkreśliła, iż  z podanych  danych wynika, że 
zmniejszyła się kwota jeżeli chodzi  o dofinansowanie działań animatorów. Panią radną cieszy 
fakt, że wzrosła kwota na organizacje pozarządowe. Kolejno zapytała, co wpłynęło na decyzję 
zmniejszenia środków na wsparcie samorządów.  

Dyrektor p. Ł. Łukaszewski powtórzył, iż kwota zaplanowana na rok 2021 na wsparcie 
samorządów wynosi  263 tys. zł, a  wynika  z konstrukcji budżetu. Dodał, iż nie  jest to łatwy 
rok budżetowy. Departament chciałby, aby środki były większe, ale nie byli                       
w stanie w tym budżecie przeznaczyć więcej środków na wsparcie. 

Głos zabrała Z-ca Dyrektora Koordynacji Promocji p. Joanna Lubomirska –Siemieńczuk 
informując, iż od roku 2020 Departament Koordynacji Promocji realizuje konkurs „Oko 
Promocji” dla organizacji pozarządowych z terenu województwa warmińsko-mazurskiego                  
w ramach którego Samorząd Województwa dofinansowuje lub finansuje inicjatywy z zakresu 
promocji podejmowane przez organizacje pozarządowe. W roku 2020 przeznaczono                       
na w/w cel 200 tys. zł, tj. na dotacje i analogiczną kwotę zaplanowano na rok bieżący. W roku 
2020 w trakcie konkursu wyłoniono 14 projektów, z których jeden nie został zrealizowany                
w związku z pandemią, która ograniczyła organizację tego typu wydarzeń. Realizowano 
wydarzenia o charakterze kulturalnym o zasięgu lokalnym i ponadlokalnym. Szukano innych 
formuł i niekiedy wydarzenia odbywały się zdalnie. Nie blokowano jeżeli organizacja 
znajdowała dogodną formułę prowadzenia wydarzenia, tak aby dotrzeć do zakładanej liczby 
uczestników. Podkreśliła, że  byli na te zmiany przygotowani i otwarci. Z wyjątkiem jednej 
dotacji na kwotę 10 000 zł pozostałe dotacje zostały przekazane zgodnie z planem. Pani 
Dyrektor poinformowała, iż w roku 2020 nie odbyły się następujące imprezy:  Gala Produktu 
Warmii   i Mazur, Żagle Warmii i Mazur oraz  Festiwal Promocji Gospodarczej Warmii i 
Mazur. Ważne kosztowo pozycje, które mają na celu networking, gdzie ważne są kontakty 
pomiędzy przedsiębiorcami, wzajemne nawiązywanie relacji i robienie tego w wersji online nie 
dałoby oczekiwanego efektu. Kontynuując poinformowała, iż w roku bieżącym planuje się 



3 
 

organizacje połączonych edycji z założeniem że koszty nie przekroczą tych, które zazwyczaj 
rocznie   są ponoszone. Z doświadczeń ubiegłorocznych wiedzą, że muszą być przygotowani  
na nieprzewidziane sytuacje. We wszystkich umowach które były zawierane                       
w ubiegłym roku i w roku bieżącym wprowadzane zostały  zapisy, które zabezpieczają 
Samorząd Województwa. Samorząd może  bezkosztowo wycofać się z przedsięwzięcia jeżeli 
się nie odbędzie lub ponieść koszty na rzecz województwa w wysokości adekwatnej do usługi. 
Zakładają że wszystko co zostało zaplanowane na ten rok się odbędzie. W roku ubiegłym jeżeli 
chodzi o wydarzenia kulturalne Departament włączył się we współorganizację  z Telewizją 
Polsat Festiwalu Weselnych Przebojów w Mrągowie na kwotę 99 999 zł. Zakupiono również 
usługę promocyjną na rzez województwa podczas wydarzenia, które odbywało się online, tj. 
Plażówka, Green Festiwal, na kwotę 116 850 zł. Małe wydarzenia były realizowane w 
porozumieniu z organizacjami pozarządowymi w ramach dotacji. 

4. Zaopiniowanie  materiałów na XXIV sesję Sejmiku: 
 projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej oceniającej oferty                       

w otwartym konkursie ofert na wykonywanie w 2021 r. zadań z zakresu ochrony 
zabytków i opieki nad zabytkami. 

 
Przewodnicząca Komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 
Konkursowej oceniającej oferty  w otwartym konkursie ofert na wykonywanie w 2021 r. zadań 
z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami, a następnie poinformowała,                          że 
w skład Komisji konkursowej weszła radna p. Bożenna Ulewicz oraz Przewodnicząca Sejmiku  
p. Bernadeta Hordejuk, następnie poprosiła o przegłosowaniem w/w projektu uchwały. Za 
przyjęciem  projektu uchwały głosowało  - 6 radnych, przeciw- 0,                         wstrzymało 
się – 0. 

                   Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 2 
 

 przyjęcie „Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego  w szkołach prowadzonych przez 
jednostkę samorządu terytorialnego" za 2020 rok. 
 

Przewodnicząca Komisji zapytała czy są uwagi do „Sprawozdania z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  w szkołach 
prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego" za 2020 rok. Uwag nie zgłoszono, 
Pani Przewodnicząca poprosiła o przyjęcie materiału. Za przyjęciem  sprawozdania                    
głosowało  - 6 radnych, przeciw- 0 , wstrzymało się – 0. 

                    Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 3 
 
5. Sprawy różne i wolne wnioski. 
A. Wytypowanie do komisji konkursowej opiniującej oferty w obszarze:                                         

 kultura i ochrona dziedzictwa kulturowego, 
 podtrzymywanie i upowszechnianie tradycji narodowej oraz pielęgnowanie 

polskości, 
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, iż w roku ubiegłym była członkiem obu                        
w/w komisji konkursowych. 
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Zastępca Dyrektora Departamentu Kultury i  Edukacji p. Łukasz Łukaszewski dodał, iż członek 
komisji konkursowej nie może być jednocześnie członkiem Komisji Rewizyjnej. 
 
Wicemarszałek, a zarazem członek komisji p. Marcin Kuchciński zgłosił ponownie 
Przewodniczącą Komisji Kultury i Edukacji p. Wiolettę Śląską- Zyśk do składu w/w komisji 
konkursowych. 
 
Pani Przewodnicząca podziękowała za zgłoszenie swojej kandydatury, innych chętnych nie 
było. Następnie poprosiła o przegłosowanie jej osoby do obu komisji konkursowych.  
  

 kultura i ochrona dziedzictwa kulturowego, 
Za kandydaturą Pani Przewodniczącej  głosowało  - 6 radnych, przeciw- 0,                    

wstrzymało się – 0. 
                   Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 4 

 
 podtrzymywanie i upowszechnianie tradycji narodowej oraz pielęgnowanie 

polskości, 
Za kandydaturą Pani Przewodniczącej  głosowało  - 6 radnych, przeciw- 0 , wstrzymało się 
– 0. 

                   Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 5 
 
B. Omówienie propozycji i przyjęcie  planu pracy komisji na rok 2021. 

 
Uwag do propozycji zgłoszonych do planu pracy Komisji na rok 2021 nie było, w związku               
z powyższym Pani Przewodnicząca poprosiła o przyjęcie przedłożonego  planu pracy. 
Za przyjęciem  planu pracy  głosowało  - 6 radnych, przeciw- 0 , wstrzymało się – 0. 

                   Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 6 
 
6. Przyjęcie protokołu Nr 16/2020  z posiedzenia komisji  z dnia  14.12.2020 r. 
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, iż żadnych uwag do protokołu nie zgłoszono.                     
Za przyjęciem protokołu głosowało - 6 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0.                       
Protokół został przyjęty.  
                                                                  Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 7 
 
7. Zakończenie posiedzenia. 

 
Przewodnicząca Komisji podziękowała i zakończyła posiedzenie  Komisji  Kultury                       
i Edukacji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego  w dniu 8 lutego 2021  r. 
 
 
 

Przewodnicząca Komisji 

 

Wioletta Śląska –Zyśk 

Protokołowała; 

Mirosława Baran-Styczyszyn 


